
RAOAGMTNY Protokół Nr XXI/2020
z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 27 sierpnia 2020 roku
godzina rozpoczęciaz 11 :25
godzina zakończenia: 11: 59

miejsce: Sala Narad Urzędu Gminy Mietków

uIErKÓtt

Sesję Rady Gminy w dniu 27.08.2020 r. otworzyła Przewodtlicząca Rady Gminy Mietków -
Helena Artymowicz słowami ''otwieram Sesję Rady Gminy Mietkó#', przywitała wszystkich
zebtanych, stwierdziła, ie jest quorum do podejmowania uchwał (obecnych było l'2 Radnych ) _ lista
obecności Radnych oraz lista obecności osób zaproszonych, biorących udział w sesji stanowią
zaŁączniknr I i2 do niniejszego protokołu.

. Załączniknr t,2 - listy obecności

Następnie Przewodni cząca Rady odczytałaporządek obrad:

1. Otwarcie Sesji
f. Informacja w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z poprzedniej sesji z dnia 05.08 .2020

roku.
3. Informacje Przewodniczącęgo Rady Gminy o działartiach w okresie między sesjami.
4. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał w okresie między sesjami.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na202O r.
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiaty Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mietków.
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzieleniapomocy finansowej PowiatowiWroctawskiemu.
8. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółov,rych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w

schroniskach dla osób bezdomnych
9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic Czereśniowa i Wiśniowa w mieiscowości

Borzygniew, Gmina Mietków.
1 0. Interpel acje i zapytania radnych.
l 1 " odpowi ędzi na interpelacj e z poprzedniej sesj i.
12. Wolne wnioski, informacje i zapytania.
13.Zanknięcie Sesji.

Ad.2
Przewodnicząca Rady poinformowała, Że protokół z poprzedruej sesji zostat sporządzony i
udostępniony w biurze rady gminy i na stronie BIP w terminió zgodnym".-,tut.,t.,n gminy. bo biura
rady gminy nie zgłoszono żadnych uwag do treści sporządzonego protokołu z XX 'o.;i nuay Gminy
zdnia 05.08.2020 r.

Ad .3

Przewodnic ząca złoŻyta sprawozdania o działaniach w okrę sie między sesj ami :
W dniu 25.08.2020 r. odbyło się posiedzenie Komisji ds. Infrastruktury Społecznej , protokół z
posiedzenia dostępny jest w Biurze Rady Gminy.
Do Rady Gminy wpłynęła skarga, dotyczącabraku skrzynek EPUAP w Szkole Podstawowej i
w Przedszkolu, skarga został'a skierowana do rozpattzeniaprzez Komisję Skarg, Wniosków i
Petycji.



Ad.4
Wójt _ Adam Kozarowicz złoŻył sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji:

Ad.5.

!9dj9cie uchwały w sprawie zrniany w budżecie gminy na 2020 r. Projekt uchwały przedstawiła
Skarbnik Gminy Regina Ozga.

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,Z4,, , Pizewodnicz4ca stwierdziła' Że uchvtata
zostałapodjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wTaz zpodjętą uchwałą stanowią załąszniknr 3 do
niniejszego protokołu

Załączniknr 3 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy naf020
rok

Uchwały, których wykonanie powierza się Wójtowi Gminy

Nr uchwaĘ Data
podjęcia Czego dotycza Uwagi

xx/122/2020 5.08.2020 Uchwała w sprawie zmiany budzetu gminy na 2020 rok Uchwała weszła w Żvcie.

Y\X/123/2020 5.08.2020

Uchwała w sprawie wraŻenia zgody na zawarcie
kolejnych umów dzierżawy doĘczących tych samych
nieruchomoŚcipoumowachzawarIychnaczasoznaczony
do 3 lat.

Uchwała weszła w Ęcie.
Zawierane są umowy
dzieriawy.

xx/t242020 s.08.2020

Uchwała w sprawie określenia średnich cen jednostek
paliw obowiązującychna terenie Gminy Mietków, w roku
szkolnym 202012021

Uchwała została
opublikowana w Dzienniku
Urzędowym Wojewódfwa
Dolnośląskiego, wejdzie w
zycie od 1.09.2020 r.

Y\X/125D020 5.08.2020

Uchwała w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr
XIX/||6I2020 Rady Gminy Mietków z dnia 18 czerwca
2020 r' w sprawie okreŚlenia Ęgodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć narczycie|i
przedszkola i innych placówek przedszkolnych
prowadzonych przez Gminę Mietków, pracujących
z grupami obejmujqcymi dzieci6-letnie i dzieci młodsze

Uchwała została
opublikowana w Dzienniku
Urzędowym Województwa
Dolnośląskiego' wejdzie w
Życie od |'09.2020 r.

v\xJt26/20205.08.2020

Uchwała w sprawie wytaŻenia zgody na zawarcie przez
Gminę Mietków porozumienia międzygminnego
dotyczącego zasad wspóĘracy przy opracowaniu Planu
ZrównowuŻonej Mobilności dla Miejskiego obszaru
Funkcjonalnego Wrocławia'

Uchwała weszła w Ęcie,
trwają prace nad
przygotowaniem
porozumienia.



Ad.6 .

Podjęcie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mietków
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.

Głosowało 12 radnych _ oddano 12 głosów ,,za',. Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została
podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wraz z podjętą uchwałą stanowią zał4cznik nr 4 do
niniejszego protokołu

Za\ącznik nr 4 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie sprawie zmiany Wieloletniej
Prognory F.inansowej Gminy Mietków.

4d .7 .

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.

Głosowało 12 radnych - oddano 12 głosów ,,zd,, Ptzewodnicząca stwierdziła, żze uchwała został'a
podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wraz z podjętą uchwałą stanowią zał'ącznik nr 5 do
niniejszego protokołu

Załącznik nr 5 _ glosowanie imienne i uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Powiatu Wroclawskiemu

Ad.8
Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegotowych zasad ponoszenia odpłatnoŚci za pobyt w
schroniskach dla osób bezdomnych

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Gminnęgo oŚrodka Pomocy Społecznej w Mietkowie. Jak
nadmieniła, zapewnienie schronienia dla osób bezdomnych jest zadaniem własnym Gminy. Wycho-
dząc naptzeciwko temu obowiązkowi przedstawiamy projekt uchwały szczegółów określający zasady
ponoszone ptzęZ Gminę zapobyt osób bezdomnych w schroniskach. Uchwała określa wskazuje zasa-
dy odpłatności - w zaIeŻności od progów dochodowych, ate zostały określone w czterech grupach.

Głosowało 12 radnych - oddano 12 głosów ,,za',. Ptzewodnicząca stwierdziła, ze uchwała zostd'a
podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne wraz z podjętą uchwałą stanowią zaŁącznik nr 6 do
niniejszego protokołu

Załąezniknr 6 - glosowanie imienne i uchwała w sprawie szczegółowych zasad ponosze-
nia odpłatności za pobyt w schroniskach dla osób bęzdomnych

Ad.9
Podjęcie uchwały nadania nazw ulic Czereśniowa i Wiśniowa w miejscowości Borzygnieq Gmina
Mietków.

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy Mietków. Jak powied ział., w zvmryku zkoniecznością nada-
nia numeru adresowego dla buduj4cego się domu w Borzygniewie' jest to loka|izacja w duzym odda-
leniu od jakiejkolwiek ulicy, która ma nazwę. Jednocześnie _ ze względu na fakt, Że u|ica, która ma
ottzymaÓ nazwę była dawniej obsadzona drzewami czereśniowymi, postanowiliśmy nadaó nazwę uli-
cy Czereśniowej, zaś ulicy odchodzącej na południe _ ulicy Wiśniowiej, gdyŻ też dawniej znajdowały



się tam sady wiśniowe. Zostało to skonsultowane z mieszkaicami Borzygniewu, t nie zgłoszono żad.

nych sprzeciwów.

Głosowato 12 radnych - oddano 12.głosów ,,zd,. Pr.zewod:fo""ą.",il.1lldzta, Że uchwała zos|ila

podjęta jednogłośniJ. ón,"**i. i-i;.*" *' az zpoĄętą uchwał4 stanowią załączn1k nr 7 do niniej-

szego protokołu

Załączniknr 7 _głosowanie.imienne i uchwała w sprawie- nadania naz'lr ulic CzereŚnio.

waiWiśniowawmiejscowościBorrygniewoGminaMietków.

Ad. 10

InterPelacie i zaPYtania radnYch:

RadnyP.Wacławek:JamampytaniedokolegiRadneęo-P:Yi","]-:??-",vcośsięruszyłow
kwestii wyniesionego przejściu,jiu ń.,"vch ri Manolńe Małym , czy jestszansa' że coś będzie

w tYm roku?

Radny Powiatowy J. Żygadło_ Tak, tocząsię' rozmowy, zt9ęo co wczoraj ustalałem, jest szan-

sa,Żebyw ciągu miesiąca zap uułi""vĄazóayuyi" i'^39"]i. * Maniowie Małym budowane.

Bo co do reszty... było kilka t".utJ*,,ui. naraziónió crróiałtym nic deklarować. A ta ta spra-

wa tego przejścia była takim p.io,yt.G*, to .,wu"ań, '. 'ń'" w Borzygnięwie jest ograni-

czenie,to dobrze byłoby ,"av')-"a,"e'.j ,i,o''y Za|ęvtllteŻtęnruch coś hamowało.

E. Modrzejewska: Ja mam również pytanie do Radnego Powiatowego, o to czy w Maniowie

będą wyniósione przejscia. ta* t.oio ,"t.oły gd"i.;;;,"y,tu''.t , gi,i" staje autobus szko1ny

i koło sklepu?

J"Żygadło:Natentematjeszczenierozmawiałem,zbieramrÓŻnetematy,pamiętamoManio-
wię Wielkim' na pewno to w tym roku nie będzie zrobione. Na ten temat będziemy rozmawiaó.

E.Modrzejewska:JakjużbędziewManiowieMałymtoodrazuwManiowiePanieRadny.To
jestjedno toło połączone. Także bardzo proszę.

J. Albert: JateŻdo Radnego Powiatowego - ten róW który jest u nas w Proszkowicach od pla.

cu zabaw do przepompowni jest własnością. Powiat.,, no i ón jest strasznie zaniedbany. Nawet

jak przyjeŻdz-a kosiarku, to Jnu jużz wyjeidf^ , ^i-;i;;owościi tęn rów zostawia' ten odcinek

jest taki ,,bezpński',, na łuń' 1iłoi nii"zv. oo po*iut", plac jest nasz a rów jest paskudnie za.

niedbany. I jeszczejedna r,"c, sko,omowimy o *y"i.'i"1iaóh, na odciŃu gdzie zostaŁa poło.

żona nowa nakładka od żwirowni do Proszkowic jest ładna elegancka droga i kończy się na-

kładka i przydałoby się to t"- ."v-s ,ua",pi""źjj. ry.'" i.st iatictr sytuacji, zvtŁaszcza gdy

nŁodzijadąnamotorach, trzebaicrr;at.os ogranicLyć. Chyb-a' Żęzostanieto drzewo, to drzewo

i:3]]:j:Y"T'ffi'i1'5Wójta pytanie co z barierk a,,l przy naszej kostce? To jedna Sprawa' a

druga sprawato zawa'ony;#i przy u'icy Spokojnej,tto'y caŁy czas leży od marca.

Wójt:JeślimówimyomurkutodziałarttazostaŁy-zleconeZ-GK-owi,tebarierkitatąulicę
gdzieleŻykostka brukowa i"z,o"tiy zamówione. Nie mam w tej chwili wiedzy- bo Pan Ju-

rek, który prowadzi tą,prffi",t nu,*rop 1" 
_ć,y *przypadkie!suznieprzyszŁo, wtedy po.

zostaje kwestia ich umocowuiiiu, -.,,,ę tylko sprawd'1ó czy ofie ftzyczniejuż są.



H. Artymowicz: Ia jeszcze powiem słowo do Pana Józefa, ieby zebrał' wszystkie te tematy i
propozycje rczwiązań na drogach, poniewaz Milin się tez kłania. Nasz temat już, był' dawno
zgłaszany, miało byó to rozwiryane przy okaĄi budowy drogi do Mietkowa, jak wiemy budo-
wa skończyła się na Piławie. I tutaj gdzie powstaje nowe osiedle w Milinie ludzie zg}aszają
prośbę o przejŚcie dla pieszych do ulicy Kąteckiej, bo jest problem zprze1ściem.Takzę proszą
o szykany, żeby spowolnió ten ruch. Także proponuję Żeby to zebraÓ.

J.Żygadło _PrzejazdptzezwieŚ jest jaki jest, ale no,.trzebagadać,,choć to jest duza inwe-
stycja i to jest ruczej niewykonalne w tym roku, co w przyszĄlm roku będzie naprawdę
trudno mi powiedzieó.
(głos z sali) Trzeba mieó w pamięci.
J. Żygadło _ Mam to w pamięci. Mam np' w pamięci też za|ęcenie od konserwatora zaby|-
ków dotycz4ce rowu w Ujowie, bo tam chodzi o odwodnienie przy placu przy kościele. I
teŻ wziąłem kierownika rejonu dróg i powiedział , ie nic nie wymyśli bo to droga inwesty-
cja, a mamy remont koŚcioła i ptzy okazji pasowałoby się tym zajqÓ. Też będę działał aIe
nie w tym roku.
J. Albert: Jeszczejedno pytanie: sprawa dziury w dachu nad świetli cq, ja tojuż poruszałem
ostatnio na sesji, a nic się w temacie nie dzieje. Zamoczy, za|eje i będzie jeszcze większa
inwestycja.
S. Łatarewicz: ja jeszcze do Pana Wójta, między Dzikową a Imbramowicami jest taka po-
lna droga, i tamtędy jeŻdŻą samochody, dzięci jeŻdŻą do szkoły i koniecznie trzeba to
czymś podsypaó i wyrównaó, bo tam jest juz strasznie"
Wójt: my tam mamy z jakieś 50-60 metrów tej drogi.
S. Łatarewicz: Ja wiem, ale jaŻ tyle lat, tamta Gmina równa tą drogę i moŻe troszeczkę
działania z naszej strony?
J. Albert: na ulic Spokojnej, tam chodzi o zagęszczenie tych dziur...
Wójt atart nie ma materiału z boku tej drogi?
J. Albert: Nie.
Wójt Myśmy tam zostawili ostatnio troszkę więcej' do takiego doruŹnego zagęszezania.

Ad. 11. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji.

PrzewodniczącaRady Gminy powiedziała, ze odpowiedź na interpelację złoŻoną na ostatniej sesji
ptzez Radnego Andrzeja Pietruszkę została udzielona na piśmie, doręczona do radnego, atakżó opu-
blikowana na stronie intemetowej orazw BIP Urzędu Gminy.

Głos zabrał wójt, który udzielił odpowiedzi na zap5Ąanie Radnego Pawła Wacławska z ostatniej sesji
(dot" wysokości pozyskanych środków na inwestycje ze fuódełzeYnętrznych)

Wójt Na przestrzeni ostatnich 2.583.000 zł z częgo 9t2.0O0 to były pieniądze pozyskane Z zevrną,6z
(30.000 w postaci grantów zLGD,ptzy udziale radnych).

Głos zabrał R" Łqcz, który powiedziat, zę na placu zabaw zostaławymieniona belka na kratownicy,
ale okazało się, że dwie belki s4 jeszcze do wymiany, więc jeśli możnato jeszcze trzebaściągnąÓ tych
panów co ostatnio.



p+t'
z .

' Ad. 12. Wolne wnioski, informacje izapytania.

Głos zabń Radny J. Albert, który powiedział , Że w sprawie skargt, najpierw skontaktuje się z dyrek
torami SP i Przedszkola i wtedy zostanię ustalony termin zebtatia komisji. Poniewaz program sesji
został.wycze{pany Przewodniczącazam|<nęłaSesję słowami ,,Zarrtykarn Sesję Rady Gminy''.

5ęcuz: P rzernr ząca
i n yPodinspe$or ds. Rady Gminy-ry

GabrietJ Nastalek . żygadło
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